

# Machines à hot-dog

## Hot-dog machines



CS 3 E



HD 4

### MACHINES A HOT-DOG / HOT DOG MACHINES

■ Indémoudable, le hot-dog reste le snack le plus universel ! Avec le chauffe saucisses de Roller Grill, votre hot-dog est prêt en une minute ! Cuisson des saucisses à la vapeur dans une enveloppe en verre Pyrex reposant sur un bac à eau. Réserve de 40 saucisses dans le panier à 2 compartiments permettant de séparer les saucisses à chauffer. Possibilité de toaster le pain spécial hot-dog grâce aux plots chauffants.

Équipement: 3 ou 4 plots chauffants aluminium alimentaire, bac téflonné, doseur d'énergie, voyant de contrôle.

Modèle disponible sans plot (CSOE).

Modèle disponible avec 4 plots chauffants seuls (HD 4).

■ *Never out of fashion, hot dogs are still the most popular snack over the world! With the traditional hot dog machine, the sausages are steamed in a Pyrex cylinder above a pan of water. Store up to 40 sausages in the 2-section basket keeping the cooked sausages separate from the uncooked. The heating elements (3 or 4) toast the bread inside.*

Equipment : 3 or 4 heating elements alimentary aluminium, teflon container, power control system, pilot lights.

Model available with no heating element (CSOE).

Model available with only 4 heating elements (HD 4).



RH 1

### LAMPE CHAUFFANTE / HEATING LAMP

■ Lampe chauffante à quartz infrarouge pour maintenir à température frites, plats préparés, soupes... ou dorer en fin de cuisson des desserts et autres préparations. Support réglable. Fixation possible sous un passe-plat ou au-dessus d'un bain-marie GN 1/1. Livré avec un plat de service GN 1/1.

■ *Infrared quartz warming lamp to keep warm French fries, ready made dishes, soups, etc. or even to brown the top of desserts and other dishes at the end of cooking. Adjustable stand. Can be fixed under a serving hatch or above a GN 1/1 bain-marie. On/Off switch. Delivered with a GN 1/1 serving dish.*

MADE IN FRANCE

Ref.	Puissance Power	Dimensions hors tout Outside dimensions	Poids Weight	Volts Volts
■ <b>Chauffe saucisses / Hot dog machines</b>				
CS 0 E	0,65 kw	440 x 300 x 400 mm	9 kg	230 v
CS 3 E	0,65 kw	440 x 300 x 400 mm	9 kg	230 v
CS 4 E	0,65 kw	440 x 300 x 400 mm	9 kg	230 v
HD 4	0,5 kw	260 x 220 x 300 mm	4 kg	230 v
■ <b>Lampe chauffante / heating lamp</b>				
RH 1	0,6 kw	630 x 410 x 565 mm	4,5 kg	230 v